

Referat: Bestyrelsesmøde i Storkreds + Kommuneforening 25.6. kl. 19.00. - 21.00.

Online deltog: Bodil, Uffe, Kristian, Mona Lisa og Paul. Afbud fra Rosa, fravær uden afbud Nicholas

Punkt 1) Valg af ordstyrer og referent – Bodil ordstyrer og Paul referent

Punkt 2) Godkendelse af dagsorden

Punkt 3) Meddelelser

a) Liflandsgade påvirket af renovering i seks uger i start efterår, uden adgang til køkken og toilet fra ca. start august og september (6 uger). Jan Schuman er vores kontaktperson med entreprisen,

Vi skal finde et andet sted til BrÅnch i september og evt. oktober.

b) Evalueringsrapport om FV valget. Den er godkendt af bestyrelsen med kommentarer.

Rapporten ligger i Storkredsmailen, og skal lægges ud på AlleOs, og omtales i et Nyhedsbrev. Den sendes også til kandidaterne.

c) HB møde blev refereret af Kristian. Styregruppe for udviklingsplanprocessen, med følgegruppe af 20 medlemmer – deltaljerne senere er sendt ud i nyhedsbrev.

Der er udvalgt en Sekretariatschef. Navn udmeldes på tirsdag.

Konstituering i HB – valg af kasserer – Rosa blev valgt..

Folketinggruppen arbejder på en parlamentarisk strategi, der præsenteres ti1 september

Penge til storkredse skal fordeles ud med 10% til kommuneforeninger.

ÅU – fik desværre alligevel ikke DUF midler i år, trods øget medlemstal på grund af mangelfulde regnskaber i nogle lokalforeninger. De kan søge igen næste år.

Punkt 4. Arrangement for 13 september

Arrangement. Stormøde til aktivering af medlemmer. kl. 12 – 15.

Vi leder efter lokaler, der er optaget på Islands Brygge. Det kunne evt. være på Rådhuset. Endeligt lokale meldes ud senere.

Det skal være et stort event, og må derfor gerne være et attraktivt sted at være.

Vi kommunikerer om valg af sted på Signal (Kommuneforeningens Signal)

Punkt 5. Pride og Bilfri søndag

a) Pride-parade 15.8. - der er mange potentielle frivillige, men ikke en decideret tovholder.

Der skal være noget "Her er Vi".

Vi melder os til og tager kontakt til sekretariatet 10.8.

b) Bilfri Søndag 30.8. (og ikke i september). Vi har indhold i forhold til Cykelgader og er ved at lave PoLa om mobilitet. Vi skal spørger Scott og Fabian bl.a.

Punkt 6. Eventkalender

Paul opbygger en kalender med offentlige begivenheder i København og Storkreds, hvor vi kan deltage som parti. Der er store begivenheder som Pride og Bilfri Søndag, som vi er opmærksomme på. Men der er også relevante lokale begivenheder, hvor vi kan gro det lokale netværk og få relevante politikområder i fokus. Vi tager stilling fra sag til sag om, hvilke events vi vil satse på. En af de første "små" begivenheder er Høstfest på Tippen i SV, som Paul vil orientere om.

Kalenderen vil også indholde relevante events de andre kommuner i Storkredsen.

Punkt 7. Regionsamarbejde (nyt punkt ifht udsendt dagsorden indsat her)

Regionsmidler lægges i en fælles kasse mellem storkredsene. Kim tilbød sig selv til 50.000 kr. for at lave netværk og events.

Der nedsættes en oplægsgruppe til med Kristian og Jesper Callesen laver et oplæg om hvordan pengene skal bruges, og evt får lavet et formelt stillingsopslag til en koordinator.

Styregruppen indeholder en repræsentant for hver af de fire storkredse i regionen.

Punkt 8. Økonomi og budget for 2026

Penge skal flyttes fra fra Kommunekassen til Storkredskassen, til afholdelse af lejeudgifter. Der vil så være 50.000. kr. tilbage i Kommuneforeningskassen. Mange af kommuneforeningsmidlerne skal være brugt hurtigere.

Uffe afventer nærmere overslag på udgifter til 13.9.

”Vi kan kun gøre det vi kan” (Uffe)

Punkt 9. Ansøgninger

nr 1) Scott søger om 10.000. kr. til PoLa om Expats og politik i Danmark. Vi besluttede at høre om det kunne gøres billigere, fx. Om det behøver være i Demokratigaragen. Vi tager endelig beslutning på Signal.

nr 2) 900 kr. per år. Til videoredigeringsprogram til Katrine, bevilget.

nr 3) Ansøgning ang. Specialudgave af Redox magasin, hvordan journalistik kan anvendes mod fascisme. Intet beløb, bare anmodning om større. Vi sender appellen videre til medlemmerne, men større ikke fra bestyrelser.

Punkt 10. Eventuelt og næste møde.

Samarbejdet. Vi forsætter indtil videre med samlede møder.

BrÅnch 2.8. Bodil er ansvarlig.

Paul er ansvarlig for BrÅnch 6.9. (afholdes et andet sted end Liflandsgade)

Invitation der nu udsendt til online møde torsdag 6.8. kl. 19.00., og følger op ifht. alle medlemmer